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WO.0002.11.2020 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 11/2020 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 11 grudnia 2020r. w trybie telekonferencji 

o godzinie 12:00. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta -  Zdzisława Siwuli, Zastępcy Wójta -  

Jacka Drobota, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, Skarbnika Gminy -  Marty Panek. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Wójt – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Skarbnik Gminy – Marta Panek, 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski, pracownicy Urzędu Gminy. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………….… 

1. Uchwała Nr XXV/267/2020 – w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za 

odprowadzanie ścieków. 

2. Uchwała Nr XXV/268/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie 

udziałów. 

3. Uchwała Nr XXV/269/2020 – w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miasta Dębica na realizację zadania własnego Gminy Miasta 

Dębica pn.: „Przebudowa ulicy Batorego w Dębicy poprzez 

przebudowę parkingu, chodnika, jezdni oraz niezbędnej 

infrastruktury w Dębicy – opracowanie dokumentacji.” 

4. Uchwała Nr XXV/270/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1285R Stacja Kochanówka-Paszczyna- 

budowa chodnika w km 1+366-2+445 – etap II w km 1+996 

– 2+445.” 

5. Uchwała Nr XXV/271/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1301R Latoszyn-Braciejowa – budowa 

chodnika w m. Latoszyn i Gumniska.” 

6. Uchwała Nr XXV/272/2020 – w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1303R Łabuzie-Południk-Kamieniec w km 

8+040-12+848 w miejscowości Głobikowa i Braciejowa.” 

7. Uchwała Nr XXV/273/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1296R Wielopole- gr. powiatu – Dębica – 
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budowa chodnika w km 18+548-19+502 etap II w km 

18+548-19+052.” 

8. Uchwała Nr XXV/274/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na 

okres przekraczający rok budżetowy 2020. 

9. Uchwała Nr XXV/275/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. 

„Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 985 w m. 

Pustynia i Kozłów”). 

10. Uchwała Nr XXV/276/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. 

„Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 

Nagnajów-Baranów Sandomierski – Mielec - Dębica 

w miejscowości Pustków”). 

11. Uchwała Nr XXV/277/2020 – w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Dębickiego z zakresu dróg publicznych przez Gminę Dębica. 

12. Uchwała Nr XXV/278/2020 -  w sprawie uchwały budżetowej Gminy Dębica na rok 2021. 

13. Uchwała Nr XXV/279/2020 – w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Dębica. 

14. Uchwała Nr XXV/280/2020 – w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

15. Uchwała Nr XXV/281/2020 – w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica. 

16. Uchwała Nr XXV/282/2020 – w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

17. Uchwała Nr XXV/283/2020 – w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny nieruchomości (dot. dz. nr 890/9 

w m. Nagawczyna). 

18. Uchwała Nr XXV/284/2020 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 148/5; 152/8 

w m. Stobierna). 

19. Uchwała Nr XXV/285/2020 – w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/328/2017 Rady Gminy 

Dębica z dnia 31 marca 2017r. zmieniającej uchwałę 

w sprawie dziennych stawek opłaty targowej, zarządzenia 

poboru opłaty w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

ich wynagrodzenia. 

20. Uchwała Nr XXV/286/2020 – w sprawie uchylenia uchwały własnej w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu. 

 

 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Żybura. 

 

Serdecznie powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że na podstawie odnotowanej 

obecności w posiedzeniu w trybie telekonferencji uczestniczy 21 radnych na stan 21 radnych, 

co stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz przeprowadzenia obrad, a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za 

odprowadzanie ścieków. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta 

Dębica na realizację zadania własnego Gminy Miasta Dębica pn.: ,,Przebudowa ulicy 

Batorego 
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w Dębicy poprzez przebudowę parkingu, chodnika, jezdni oraz niezbędnej infrastruktury 

w Dębicy - opracowanie dokumentacji”. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1285R Stacja Kochanówka – Paszczyna – budowa 

chodnika w km 1+366 – 2+445 – etap II w km 1+996 - 2+445”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1301 R Latoszyn-Braciejowa- budowa chodnika w m. 

Latoszyn i Gumniska .” 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1303R Łabuzie-Południk-Kamieniec w km 8+040-12+848 

w miejscowości Głobikowa i Braciejowa”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. powiatu – Dębica - budowa 

chodnika w km 18+548 - 19+502- etap II w km 18+548-19+052”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

na okres przekraczający rok budżetowy 2020. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. 

„Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 985 w m. Pustynia i Kozłów”). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. 

„Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów-Baranów Sandomierski-

Mielec-Dębica w m. Pustków”). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań publicznych 

Powiatu Dębickiego z zakresu dróg publicznych przez Gminę Dębica. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej Gminy Dębica na rok 2021. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Dębica (na lata 2021-2029). 

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. wykonania dokumentacji 

związanej ze sporządzeniem projektu MPZP dla Pustkowa-Osiedla). 

17. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny nieruchomości (dot. dz. 890/9 w m. Nagawczyna). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 148/5; 152/8 w m. Stobierna). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/328/2017 Rady 

Gminy Dębica z dnia 31 marca 2017r. zmieniającej uchwałę w sprawie dziennych stawek 

opłaty targowej, zarządzenia poboru opłaty w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

ich wynagrodzenia. 

21.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu. 

22. Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

23. Wolne wnioski i zapytania. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

W dalszej części Przewodniczący przeszedł do realizacji przedstawionego porządku obrad. 
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Ad. 2.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za 

odprowadzanie ścieków. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dopłaty do ceny taryfowej za odprowadzanie 

ścieków przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek Drobot. 

 

Przedstawioną w Uchwale stawkę dopłaty do ceny taryfowej za odprowadzanie ścieków 

obliczono, jako różnicę pomiędzy ceną taryfową ścieków, a ceną, jaką płacą mieszkańcy 

Gminy Dębica w odniesieniu do planowanej ilości ścieków. W związku z tym, iż opracowane 

według nowych zasad taryfy zawierają różniące się od dotychczasowych ceny za wodę 

i ścieki, zachodzi konieczność zmiany Uchwały nierozerwalnie związanej z taryfami tzn. 

uchwały o udzieleniu dopłat. 

Zgodnie z ustawą z dnia 7 czerwca 2001 o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  

i zbiorowym odprowadzeniu ścieków (t.j. Dz. U. z 2019 poz. 1437 z późn. zm.), nastąpiła 

istotna zmiana sposobu obliczania i trybu zatwierdzania Taryf opracowywanych przez 

przedsiębiorstwa wodociągowo - kanalizacyjne. Taryfy dla GZK Sp. z o.o. w Brzeźnicy 

obowiązują przez trzy lata tj. od 18.08.2018 roku do 17.08.2021 roku.  

Do 12 marca 2018 r. GZK Sp. z o.o., jako przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne, 

zobligowane było do złożenia nowego wniosku o zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia  w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dębica na okres 

36 miesięcy Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej  

w Rzeszowie. Zgodnie bowiem z obowiązującą ustawą to nie Rada Gminy zatwierdza taryfę,  

a nowy organ regulacyjny, którym jest Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. 

Zatwierdzone Taryfy weszły w życie z dniem18.08.2018 r.  

Z uwagi na to, iż obecna Uchwała Nr XIII/148/2019 Rady Gminy Dębica z dnia 26 

listopada 2019 r. w sprawie udzielenia dopłat do ceny taryfowej za dostawę wody  

i odprowadzanie ścieków obowiązuje w okresie 01.01.2020 do 31.12.2020 roku niezbędne jest 

podjęcie nowej uchwały udzielającej dopłatę do ceny taryfowej za odprowadzanie ścieków. 

Wspomniana uchwała będzie miała moc prawną do czasu obowiązywania aktualnych taryf 

zatwierdzonych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie to jest do 17.08.2021r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/267/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki Latoszyn Zdrój sp. z o. o. i objęcie udziałów przedstawił Prezes Spółki Latoszyn Zdrój – 

Paweł Wolicki. 

 

Dokapitalizowanie we wskazanej kwocie jest niezbędne w celu zabezpieczenia podstaw 

bieżącej działalności w 2021 r. basenu leczniczego oraz urządzeń uzdrowiskowych, takich jak 

pijalnia, tężnia oraz pozostała infrastruktura uzdrowiskowa.  

Dotychczasowy zakres działalności Spółki związany z funkcjonowaniem Zakładu 

Przyrodo-Leczniczego pokrywany jest bilansowo z przychodów bieżących Spółki.  

Planowane koszty działalności operacyjnej Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. w 2021 szacowane są 

na kwotę 750 tys. zł. 
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Planowane przychody ze sprzedaży usług oraz pozostałej działalności Spółki szacowane są 

na poziomie 400 tys. zł. 

Stąd wynika potrzeba dokapitalizowania Spółki w kwocie 350 tys. zł na 2021 rok. 

Biorąc pod uwagę możliwości finansowe Gminy Dębica możliwe jest sukcesywne 

podnoszenie kapitału w zależności od bieżącej sytuacji w 2021. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń zapytał, czy ta dotacja jest 

przeznaczona na rok bieżący. 

 

Prezes Spółki Latoszyn Zdrój – Paweł Wolicki odpowiedział, iż dotyczy to kapitału spółki 

na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/268/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta 

Dębica na realizację zadania własnego Gminy Miasta Dębica pn.: ,,Przebudowa ulicy Batorego 

w Dębicy poprzez przebudowę parkingu, chodnika, jezdni oraz niezbędnej infrastruktury 

w Dębicy - opracowanie dokumentacji”. 

………………………………………………………………………..……..……………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Dębica na 

realizację zadania własnego Gminy Miasta Dębica pn.: ,,Przebudowa ulicy Batorego 

w Dębicy poprzez przebudowę parkingu, chodnika, jezdni oraz niezbędnej infrastruktury 

w Dębicy - opracowanie dokumentacji” przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Podjęcie uchwały jest niezbędne celem udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta 

Dębica w 2021 roku w kwocie 50 000 zł na opracowanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej dla zadania pn.: ,,Przebudowa ulicy Batorego w Dębicy poprzez przebudowę 

parkingu, chodnika, jezdni oraz niezbędnej infrastruktury w Dębicy”.  Zakres opracowania 

będzie obejmował przebudowę ulicy Batorego w Dębicy (jezdni i chodnika oraz infrastruktury 

towarzyszącej).    

Inwestorem zadania będzie Gmina Miasta Dębica. Gmina Dębica będzie partycypować 

w kosztach opracowania dokumentacji projektowej. 

 

Radny Józef Marek zapytał czy w zakresie terenu coś się zmieniło, ponieważ w roku 

poprzednim była mowa o poszerzeniu parkingu. Zapytał również, czy obecne plany dotyczą 

obecnego parkingu czy również jego poszerzenie. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że z posiadanych informacji Miasto przejęło 

część terenów od Spółdzielni Mieszkaniowej, jednak sposób parkowania oraz wygląd parkingu 

będzie planowany na etapie przygotowywania dokumentacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/269/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.. 

 

Ad. 5.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 
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„Przebudowa drogi powiatowej nr 1285R Stacja Kochanówka – Paszczyna – budowa chodnika 

w km 1+366 – 2+445 – etap II w km 1+996 - 2+445”. 

……………………………………………………………………..……………………………... 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1285R Stacja Kochanówka – Paszczyna – budowa chodnika w km 1+366 – 

2+445 – etap II w km 1+996 - 2+445” przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek 

Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Dębickiego w roku 2021, w kwocie 200 000,00 zł na zrealizowanie zadania związanego  

z budową chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1285R Stacja Kochanówka – Paszczyna. 

Budowa chodnika w m. Brzeźnica w kierunku „Góry śmierci” jest kontynuacją zadania  

z 2020 roku, gdzie zakres obejmował budowę chodnika o dł. 630 mb. Etap II będzie obejmował 

budowę chodnika w km 1+996 - 2+445 tj.  449mb. Inwestorem zadania będzie Starostwo 

Powiatowe w Dębicy. Gmina Dębica będzie partycypować w kontynuacji przedmiotowego 

zadania. Budowa chodnika ma na celu zwiększenie bezpieczeństwa użytkowników drogi 

powiatowej tj. pieszych, dzieci i rowerzystów. Realizacja zadania wynika także z wieloletnich 

gminnych programów budowy chodników przy drogach: gminnych, powiatowych 

i wojewódzkich. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/270/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1301 R Latoszyn-Braciejowa- budowa chodnika w m. 

Latoszyn i Gumniska .” 

……………………………………………………………………………….…………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1301 R Latoszyn-Braciejowa- budowa chodnika w m. Latoszyn 

i Gumniska” przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Dębickiego w roku 2021, w kwocie 200 000,00 zł na zrealizowanie zadania związanego  

z budową kolejnego etapu chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1301R Latoszyn-

Braciejowa, w m. Latoszyn i Gumniska. Od 2017 roku przy wsparciu Gminy Dębica zostały 

wykonane poszczególne etapy budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1301R 

Latoszyn-Braciejowa. Inwestorem zadania będzie Starostwo Powiatowe w Dębicy. Gmina 

Dębica będzie partycypować w kontynuacji przedmiotowego zadania. Budowa chodnika ma na 

celu zwiększenie bezpieczeństwa użytkowników drogi powiatowej tj. pieszych, dzieci  

i rowerzystów. Realizacja inwestycji wynika także z wieloletnich gminnych programów 

budowy chodników przy drogach: gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/271/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1303R Łabuzie-Południk-Kamieniec w km 8+040-12+848 

w miejscowości Głobikowa i Braciejowa”. 

……………………………………………………………………………….………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1303R Łabuzie-Południk-Kamieniec w km 8+040-12+848 w miejscowości 

Głobikowa i Braciejowa” przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne w związku z kontynuacją zadania oraz  

z otrzymaniem dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych zgodnie ze złożonym 

wnioskiem przez Powiat Dębicki w wysokości 70% wartości zadania, które obejmuje realizację 

inwestycji pn.: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1303R Łabuzie-Południk-Kamieniec 

w km 8+040-12+848 w miejscowości Głobikowa i Braciejowa”. Gmina Dębica udzieliła 

pomocy finansowej w roku 2020, dla Powiatu Dębickiego w kwocie 418 895,00 zł. Zgodnie 

z uchwałą Gmina Dębica udzieli pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Dębickiemu w 2021 roku w kwocie 442 000,00 zł. Przedmiotowa droga powiatowa przebiega 

przez teren Gminy Dębica (przez miejscowości Braciejowa  i Głobikowa). Inwestorem zadania 

jest Zarząd Dróg Powiatowych w Dębicy. Gmina Dębica będzie partycypować w kontynuacji 

przedmiotowego zadania. Realizacja zadania ma na celu zwiększenie bezpieczeństwa 

użytkowników drogi powiatowej tj. pieszych, dzieci  i rowerzystów oraz kierowców.  

W ramach zadania zostanie wykonana przebudowa istniejącej konstrukcji jezdni  

o dł. 4293mb, zostanie wybudowany chodnik o łącznej długości 2410mb, wybudowana 

zostanie zatoka postojowa na 33 miejsca postojowe przy Szkole w Głobikowej, przebudowane 

zostaną istniejące skrzyżowania z drogami powiatowymi i gminnymi.  

 

Zadanie realizowane jest w latach 2020-2021. 

Termin zakończenia inwestycji 31.08.2021r 

 

Wartość zadania: 5 592 414,37 zł  

 

- z budżetu Powiatu Dębickiego  w roku 2020 w wysokości: 418 896 zł  

- z budżetu Gminy Dębica w 2020 w wysokości: 418 895 zł  

- środki z Funduszu Dróg Samorządowych: 1 954 842 zł  

Zadanie będzie kontynuowane przez Powiat Dębicki w 2021r. na łączną kwotę: 2 799 782 zł  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/272/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. powiatu – Dębica - budowa 

chodnika w km 18+548 - 19+502- etap II w km 18+548-19+052”. 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. powiatu – Dębica - budowa chodnika w km 18+548 - 
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19+502- etap II w km 18+548-19+052” przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek 

Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Dębickiego w roku 2021, w kwocie 200 000,00 zł, na zrealizowanie zadania związanego  

z budową chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1296R Wielopole - gr. powiatu – Dębica. 

Budowa chodnika w m. Stasiówka jest kontynuacją zadania z 2020 roku, gdzie zakres 

obejmował budowę chodnik o dł. 450 mb. Etap II będzie obejmował budowę chodnika w km 

18+548-19+052 tj. 504 mb. Inwestorem zadania będzie Starostwo Powiatowe w Dębicy.  

Gmina Dębica będzie partycypować w kontynuacji przedmiotowego zadania. Budowa 

chodnika ma na celu zwiększenie bezpieczeństwa użytkowników drogi powiatowej tj. 

pieszych, dzieci i rowerzystów. Realizacja zadania wynika także z wieloletnich gminnych 

programów budowy chodników przy drogach: gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

 

Radny Tomasz Domaradzki w imieniu swoim oraz mieszkańców serdecznie podziękował 

za pozytywne przegłosowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Dariusz Dobrowolski również w imieniu swoim oraz mieszkańców serdecznie 

podziękował za pozytywne przegłosowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/273/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na 

okres przekraczający rok budżetowy 2020. 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania na okres 

przekraczający rok budżetowy 2020 przedstawiła Pani Bernadeta Kusek – Podinspektor 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej. 

 

W dniu 7 grudnia 2020 r. zostało rozstrzygnięte postępowanie przetargowe  

nr WI.271.10.2020 na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych pochodzących od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Dębica wraz z usługą zarządzania 

gminnym składowiskiem odpadów  w m. Paszczyna”.        

Termin wykonywania powyższej usługi (umowa z Wykonawcą) ma dotyczyć lat: 2021, 

2022 i 2023. Aby Gmina Dębica mogła wypełnić warunki postępowania przetargowego 

i podpisać Umowę z wyłonionym Wykonawcą, Rada Gminy Dębica winna upoważnić Wójta 

Gminy Dębica do zaciągnięcia zobowiązań przekraczających rok budżetowy 2020.  

Zawarcie umowy z Wykonawcą (Przedsiębiorstwo Gospodarowania Odpadami  

w Paszczynie) na okres trzech lat przyczyni się do wzrostu stabilności systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi prowadzonego przez Gminę Dębica.  

W związku z powyższym podjęcie wskazanej uchwały jest niezbędne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/274/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. 

„Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 985 w m. Pustynia i Kozłów”). 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. „Budowa 

chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 985 w m. Pustynia i Kozłów”) przedstawił Zastępca 

Wójta Gminy Dębica – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Podkarpackiego w roku 2021 w kwocie 200 000 zł na zrealizowanie zadania związanego                                  

z przebudową drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów – Baranów Sandomierski – Mielec – 

Dębica – polegającą na budowie chodnika w km 58+698-58+951,50 strona lewa 

w miejscowości Pustynia, oraz w km 57+814-58+283 strona lewa w miejscowości Kozłów. 

Inwestorem zadania będzie Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie. Gmina 

Dębica będzie partycypować w kosztach realizacji w/w zadania. Inwestycja ma na celu 

zwiększenie bezpieczeństwa użytkowników drogi wojewódzkiej tj. pieszych, dzieci 

i rowerzystów. Realizacja inwestycji wynika także z wieloletnich gminnych programów 

budowy chodników przy drogach: gminnych, powiatowych i wojewódzkich. 

 

Radny Grzegorz Świder w imieniu swoim jak i mieszkańców Kozłowa i Pustyni 

podziękował za jednogłośne przyjęcie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Roman Mazur odnosząc się do radnego Grzegorza Świdra wskazał, że na 

posiedzeniu komisji był przeciwny. Podkreślił także, że najważniejsze jest bezpieczeństwo 

mieszkańców i stworzenie przejścia dla pieszych, które najbliższe jest przy rondzie. 

 

Radny Grzegorz Świder wyjaśniając wskazał, że nie był przeciwny. Nadmienił, iż jego 

wniosek polegał na tym, by w pierwszej kolejności dokończyć chodnik w Kozłowie, 

a następnie w Pustyni. Podkreślił, iż Zastępca Wójta na posiedzeniu komisji udzielił wyjaśnień. 

Kolejno ponownie wskazał, że nie był przeciwny budowie tego chodnika. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/275/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. 

„Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów-Baranów Sandomierski-

Mielec-Dębica w m. Pustków”). 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dot. zad. pn. „Remont chodnika 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów-Baranów Sandomierski-Mielec-Dębica w m. 

Pustków”) przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne celem udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Podkarpackiego w roku 2021 w kwocie 100 000 zł na zrealizowanie zadania związanego 

z remontem chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 985 Nagnajów – Baranów Sandomierski 

– Mielec – Dębica w miejscowości Pustków. Inwestorem zadania będzie Podkarpacki Zarząd 

Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie. Gmina Dębica będzie partycypować w kosztach realizacji 

w/w zadania. Remont chodnika ma na celu poprawę bezpieczeństwa użytkowników drogi 

wojewódzkiej tj. pieszych, dzieci i rowerzystów. Realizacja inwestycji wynika także 
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z wieloletnich gminnych programów budowy chodników przy drogach: gminnych, 

powiatowych i wojewódzkich. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/276/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Dębickiego z zakresu dróg publicznych przez Gminę Dębica. 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań publicznych Powiatu Dębickiego 

z zakresu dróg publicznych przez Gminę Dębica przedstawił Zastępca Wójta Gminy Dębica – 

Jacek Drobot. 

 

Podjęcie uchwały jest konieczne w związku z powierzeniem przez Powiat Dębicki,                       

Gminie Dębica prowadzenia zadań publicznych Powiatu Dębickiego w zakresie zimowego 

utrzymania chodników w pasach dróg powiatowych na terenie Gminy Dębica – zwalczanie 

śliskości zimowej, odśnieżanie. Gmina Dębica otrzyma od Powiatu Dębickiego środki 

finansowe w kwocie 40 000 zł na realizację prac związanych z zimowym utrzymaniem 

polegających na zwalczaniu śliskości zimowej oraz odśnieżaniu chodników w ciągach dróg 

powiatowych na terenie Gminy Dębica w 2021r.  

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest celowe i zasadne.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/277/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej Gminy Dębica na rok 2021. 

…………………………………………………………………..………………………………. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot przedstawił prezentację oraz główne założenia budżetu 2021 

roku. 

 

Następnie Skarbnik Gminy – Marta Panek przedstawiła opinię Regionalnej Opinii 

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie budżetu Gminy Dębica na rok 2021. 

 

Głos zabrał radny Tomasz Domaradzki pytając w jakich podstawowych względach  będą 

spożytkowane środki zabezpieczone na transport publiczny.  

 

Radny Stanisław Nylec zwrócił uwagę na błąd zawarty w prezentacji, informując że 

budowa przedszkola, żłobka i gabinetu lekarskiego nie rozpoczęła się w roku 2020 a w 2018. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura przyznał rację radnemu. 

 

Radny Bolesław Pysz zapytał, czy działka która zostanie zakupiona pod geotermię stała się 

już własnością Gminy czy dopiera ta formalność zostanie dokonana. Zapytał także kiedy 

planowane jest wykonanie odwiertu i czy to odbędzie się w roku 2021 oraz jakie środki zostały 

przygotowane na ewentualne rozpoczęcie korzystania z wód termalnych.  

 



 11 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń zapytał kiedy zostanie oddana do 

użytku kanalizacja Dąbrówki-Wieloncza. Wskazał także, że z posiadanych informacji projekt 

kanalizacji w Gumniskach nie znalazł się na liście i dlatego nie można było pozyskać tam 

środków na kontynuację tego zadania. 

 

Radny Tomasz Bukowski wskazał, że budżet 2021 roku jest uchwalony. Nadmienił, iż 

w wielu przypadkach, zadaniach nie było to konsultowane z radnymi. Poinformował, że od 

kilku lat prosi, by przed końcem roku działy takie jak drogi i chodniki, rekreacja były 

konsultowane. Podkreślił, że w wyniku braku konsultacji musi zadawać wiele pytań, na co 

Wójt odpowiada, iż budżet jest otwarty i będą nad tym pracować. Zapytał dlaczego teraz 

jesienią nad tymi zadaniami nie zostały podjęte wspólne prace z radnymi. Wskazał, że 

oczywiste jest że niektóre środki bardzo trudno jest pozyskać, jednak niektóre tematy 

w miejscowości Zawada są powielane od 7 lat. Podkreślił, iż na posiedzeniu komisji w dalszym 

ciągu padały propozycje nowych zadań i wniosków, które są realizowane, natomiast te 

zgłaszane od wielu lat ciągle są odkładane – za przykład podał wniosek zgłoszony przez sołtysa 

Zawady dotyczący wykonania oświetlenia od Karczmy w stronę Lubziny, podkreślając że jest 

to bardzo niebezpieczny teren (brak chodnika, nieprzystosowane pobocze). Następnie 

zwracając się do Przewodniczącego Rady Gminy Piotra Żybura wskazał, że ubolewa nad tym, 

iż on jako Przewodniczący nie dąży do organizacji takich spotkań, następnie prosił by w roku 

przyszłym doprowadził do takich konsultacji. Poinformował również, że pewne ustalenia były 

związane z Zawadą, jednak nie zostało to zrealizowane. Wskazał, że mimo obchodów stulecia 

koronacji obrazu w Zawadzie dla mieszkańców drobna inwestycja zostanie zrealizowana. 

Przedstawił także, że również drugi etap chodnika na tzw. „białą drogę” i bariery 

bezpieczeństwa na dolnej Zawadzie zostanie wykonane etapami i nie zostało to zrealizowane. 

Podkreślił, że na posiedzeniu komisji Wójta Stanisław Rokosz wskazał, że w przyszłorocznym 

budżecie w Zawadzie zostanie zaplanowane jedno zadanie. Podkreślił, by było jedno lub dwa 

zadania wykonane. Wskazał, że rozumie gdyby nie było środków w budżecie, jednak 

w międzyczasie zostało zrealizowanych 30 innych nowych inwestycji. Na zakończenie 

wskazał, że ma ogromny żal, że nie odbyły się żadne konsultacje. Zapytał kolejno, czy 

w kwocie 110 tys. zł, które zostały zabezpieczone na oświetlenie jest planowana realizacja 

punktu oświetleniowego, który został zgłoszony już około 2 lata temu pomiędzy szkołą 

w Zawadzie a kościołem czy będzie wykonany. To wszystko dotyczy budżetu, by ktoś nie 

zarzucił że nie wypowiada się na temat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura odpowiedział, iż wszelkie zadania 

realizowane z budżetu Gminy wynikają ze zgłaszanych podczas zebrań wiejskich tematów 

w różnych sołectwach. Przyznał rację radnemu, że wiele osób dokłada nowe zadania nie 

czekając na realizację zgłaszanych wcześniej postulatów, stąd też wynika ich spiętrzenie. 

Wskazał, że jeśli radni życzą sobie konkretnych spotkań nie widzi przeszkód, nadmienił iż 

osobiście ma ujemne wspomnienia związane z takimi konsultacjami. Na zakończenie wskazał, 

że w roku następnym osobiście dopilnuje, by proponowane konsultacje się odbyły.  

 

Radny Tomasz Domaradzki poparł radnego Tomasza Bukowskiego w zakresie braku 

konsultacji. Podkreślił, iż inwestycje są dzielone na kilka etapów, a później pojawiają się nowe 

zadania, które są realizowane bez zakończenia poprzednich. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura wskazał, że to że zadanie nie zostaje do końca 

zrealizowane nie wynika z faktu, że Rada lub Wójt nie wyraża woli jego kontynuacji, lecz 

dlatego że w momencie gdy brakuje środków automatycznie zadanie zostaje wydłużone. 

Podkreślił, że jeśli są nakładane przez radnych nowe zadania, budżet Gminy nie jest w stanie 

pokryć wszystkich inwestycji. 
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Radny Józef Marek jako Przewodniczący Klubu Radnych Nasza Gmina Dębica 

przedstawił opinię Klubu do Budżetu Gminy na 2021 rok. W dalszej części zwracając się do 

radnego Grzegorza Świdra  poprosił o pomoc w zaproszeniu posłów na najbliższe posiedzenie 

Rady Gminy Dębica. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura złożył podziękowania Radnemu Rady 

Powiatu Dębickiego Markowi Jaskółce za zdalny udział w obradach Rady Gminy Dębica. 

 

Radny Grzegorz Świder odpowiadając radnemu Józefowi Markowi wskazał, iż nie ma 

mocy prawnej by zaprosić posłów na sesję, z uwagi na to, iż prawo takie według Statutu Gminy 

Dębica posiada Przewodniczący Rady Gminy Dębica oraz Wójt Gminy Dębica lub jego 

Zastępcy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura podkreślił, że prośba dotyczyła 

grzecznościowej pomocy po linii politycznej. 

 

Radny Józef Marek zapytał radnego Grzegorza Świdra czy nie ma woli zaproszenia tych 

osób na sesję. 

 

Radny Grzegorz odpowiedział, że nie ma mocy prawnej, by dokonać osobistego 

zaproszenia Parlamentarzystów na posiedzenie Rady Gminy Dębica. 

 

Radny Stanisław Nylec poparł radnego Tomasza Bukowskiego i radnego Tomasza 

Domaradzkiego w sprawie spotkań dotyczących budżetu Gminy przed jego uchwaleniem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura przypomniał, iż była możliwość zgłaszania 

przez radnych propozycji do budżetu, wskazując że z tej możliwości skorzystał radny Tomasz 

Bukowski oraz radny Tomasz Domaradzki. 

 

Radny Stanisław Nylec wskazał, że swoje propozycje przekazywał za pośrednictwem 

radnego Grzegorza Świdra, który przekazał to do Urzędu Gminy elektronicznie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Świętoń odnosząc się do wypowiedzi Wójta 

Stanisława Rokosza wygłoszonej podczas posiedzenia komisji, wskazał iż ma nadzieje że 

zgodnie z zapowiedzią w każdej miejscowości będzie zrealizowane jedno zadanie. Następnie 

zwrócił uwagę, iż warto byłoby złożyć podziękowania Starostom, którzy wnoszą wkład w 

Gminę Dębica na realizację określonych zadań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura zaproponował, by wszelkie uwagi zgłaszać 

w sprawach różnych. 

 

Radny Józef Marek wskazał, że uchwalając budżet na rok przyszły, rozpoczyna się 

również prace nad kolejnym budżetem. Zwrócił uwagę, by przez cały rok podejmować 

działania w kierunku zapisania określonych zadań do projektu budżetu. Nadmienił także, iż 

jeśli radni będą mieć konkretną propozycję muszą mieć świadomość, że wprowadzenie nowego 

zadania wiąże się z rezygnacją z innej inwestycji. Podkreślił, iż obecnie trwa dyskusja na temat 

projektu budżetu nie o harmonogramie czy też dodatkowych zadaniach. W zakresie spotkań 

zaproponował, by odbywały się one w ciągu całego roku a nie pod koniec roku. 

 

Radny Tomasz Bukowski wskazał, że wszystkie poruszane obecnie tematy są ważne. 

Nadmienił, iż zadania nie były zgłoszone 15 listopada lecz w ciągu ostatnich kilku lat. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/278/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radny 

Niedbalec E. nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Wójt Stanisław Rokosz wyraził wdzięczność za przyjęcie Uchwały Budżetowej na rok 

2021, która jest elementem wieloletniej strategii, pewnych działań. Wskazał, że zawsze 

pojawiają się obszary, które muszą być doszacowane. Odnosząc się do radnego Tomasza 

Bukowskiego, odpowiedział iż wspomniany chodnik był w planach – najpierw wykonanie 

chodnika natomiast później zabezpieczenie skarpy wzdłuż potoku Zawadka, jednak z uwagi na 

święto musiało dodatkowo zostać wykonane oświetlenie, a także część drogi co odpowiednio 

kosztowało 40 tys. zł i 60 tys. zł. Nadmienił, iż przyczyną były również stopniowo brakujące 

środki finansowe w stosunku do planowanych. Istotnym elementem jest również pandemia. 

Nadmienił, iż drogownictwa nie można było konsultować, ponieważ te środki dla 

zbilansowania budżetu były bardzo niskie – tylko 1 mln zł. Podkreślił, iż w związku z tym, że 

Rada Gminy podjęła decyzje, dzięki którym wykorzystane zostały środki zewnętrzne na 

przyszły rok – zostaną one zabezpieczone w nadwyżce budżetowej i w pierwej kolejności 

zostaną przeznaczone na drogownictwo, by w każdym sołectwie zostało zrealizowane jedno 

zadanie – w Zawadzie realizacja wspomnianego chodnika. Wskazał, że jeśli budżet byłby pełny 

i przewidywalny również jest za przeprowadzeniem konsultacji. Następnie podziękował 

radnym niezależnie od głosu za podejście do uchwały. W dalszej części poinformował, że 

w dalszym ciągu z Urzędem Miasta prowadzone są konsultacje, gdzie Gmina przedstawiła 

swoją propozycję, jednak nie otrzymano jeszcze odpowiedzi, jaką stawkę można otrzymać za 

wozokilometr. Przedstawił, że jeśli w dalszym ciągu Gmina trwałaby w porozumieniu 

z Miastem w zakresie transportu zbiorowego, wówczas w budżecie na 2021 rok musiałoby 

zostać zabezpieczone 2 mln zł, natomiast przy obecnym przewoźniku zostało zabezpieczone 60 

tys. zł, by utrzymać transport publiczny. Kolejno, odpowiadając radnemu Bolesławowi 

Pyszowi, poinformował że w najbliższych dniach zostanie podpisany akt notarialny kupna-

sprzedaży nieruchomości w Latoszynie, co będzie podstawą do przygotowania wniosku do 

Narodowego Funduszu Zdrowia o akceptację zarówno wniosku jak i wartości jaka zostanie 

wykazana (szacunkowa od 15 do 20 mln zł), które na chwilę obecną w 100% pokrywane są 

z budżetu państwa. Na zakończenie przekazał serdeczne życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Bożego Narodzenia oraz wszelkiej pomyślności w nadchodzącym Nowym Roku 2021. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura przerwał obrady, celem 

powitania gości – Jana Golbę dr nauk prawnych, długoletniego samorządowca, Burmistrza 

Muszyny-Zdrój oraz Prezesa Zarządu Gmin Uzdrowiskowych RP oraz przedstawiciela 

Sopockiego Towarzystwa Ubezpieczeniowego ERGO Hestia S. A. – jednej z największych 

firm ubezpieczeniowych w Polsce, wspierającej wiele inicjatyw, w tym związanych z ekologią 

– Pana Wojciecha Fułka – koordynatora V edycji Konkursu Eko HESTIA SPA, w którym 

uczestniczyło Uzdrowisko Latoszyn-Zdrój. 

 

Kolejno głos zabrał Jan Golba wręczając główną nagrodę ekologiczną, która jest 

ustanawiana od 5 lat dla wszystkich uzdrowisk za przedsięwzięcia ekologiczne, które są 

realizowane w gminach uzdrowiskowych. 

 

Następnie głos zabrał Pan Wojciech Fułek, przedstawiając nagrodę, jaką Gmina Dębica 

otrzymała za zajęcie I miejsca w wysokości 100 tys. zł. Na ręce Wójta i Przewodniczącego 

Rady Gminy Dębica została przekazana statuetka oraz symboliczny czek na dalszy rozwój 

uzdrowiska. 

 

Wójt Stanisław Rokosz serdecznie podziękował za wręczenie nagrody oraz zagwarantował 

właściwe wykorzystanie otrzymanych środków na dalszy rozwój Uzdrowiska. 
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Ad. 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Dębica (na lata 2021-2029). 

…………………………………………………………………..……………………………..…. 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Dębica (na lata 2021-2029) przedstawiła Skarbnik Gminy – Marta Panek. 

 

Radny Tomasz Bukowski poprosił o zwrócenie uwagi radnemu, który powoduje 

zakłócenia. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zapytał czy jest jakiś powód, przez który Gmina Dębica nie 

otrzymała dofinasowania pochodzącego z tarczy antykryzysowej. 

 

Skarbnik Gminy Marta Panek odpowiedziała, iż nie zna powodu nie przyznania tych 

środków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/279/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

……………………………………………………………..……..………………………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

przedstawiła Skarbnik Gminy – Marta Panek. 

 

Podjęcie uchwały ma na celu sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy Dębica 

i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułów kredytów i pożyczek w roku 2021. 

Przychody z tytułu kredytu, o których mowa w niniejszej uchwale zostały uwzględnione 

w przychodach budżetu w roku 2021 oraz w przychodach i rozchodach w uchwale w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Dębica na lata 2022-2029. Plan przychodów 

i rozchodów stanowi tabelę nr 3 do uchwały budżetowej na rok 2021. Prognoza kwoty długu 

stanowi załącznik nr 1 do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Dębica 

na lata 2021-2029. Zabezpieczeniem spłaty kredytu będzie weksel in blanco. Spłata będzie 

następować do końca 2029 roku, zgodnie z harmonogramem spłat ujętym w WPF na lata 2022-

2029, zapewniającym utrzymanie wskaźnika zadłużenia na bezpiecznym poziomie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/280/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. wykonania dokumentacji 

związanej ze sporządzeniem projektu MPZP dla Pustkowa-Osiedla). 

…………………………………………………………………..………………………..………. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy przez Gminę Dębica (dot. wykonania dokumentacji związanej ze 

sporządzeniem projektu MPZP dla Pustkowa-Osiedla) przedstawił Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 
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Umowa na opracowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Dębica dla obszaru położonego w miejscowości Pustków Osiedle – strefa rekreacji 

została zawarta w dniu 15 stycznia 2020 r.  

Wartość zadania zgodnie z umową wynosi 27 060,00 zł brutto. Płatność odbywa się 

częściowo zgodnie z zapisami zawartymi w ww. umowie. Do tej pory wypłacono 60% kwoty 

wynagrodzenia, tj. 16 236,00 zł. Pozostała część płatności w wysokości 40%, tj. 10 824,00 zł 

jest przewidziana do realizacji po przekazaniu przez wykonawcę projektu planu do uchwalenia 

oraz stwierdzeniu przez Wojewodę zgodności z obowiązującymi przepisami prawa.  

 W związku z przedłużającą się procedurą uzyskania zgody na zmianę przeznaczenia 

gruntów leśnych na cele nieleśne prowadzoną przez Marszałka Województwa Podkarpackiego 

oraz Ministra Środowiska, niezbędnej do uchwalenia przedmiotowego planu miejscowego, 

podjęcie zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów  „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, jako 

uchwała Nr XXV/281/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

…………………………………………………………………..………………..………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie  w sprawie dokonania zmian w budżecie przedstawiła 

Skarbnik Gminy Dębica – Marta Panek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/282/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości (dot. dz. 890/9 w m. Nagawczyna). 

…………………………………………………………………..……………………..…………. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

nieruchomości (dot. dz. 890/9 w m. Nagawczyna) przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Przedmiotowa działka o numerze ewidencyjnym 890/9 położona w miejscowości 

Nagawczyna stanowiąca własność Skarbu Państwa zostanie nabyta do zasobu Mienia 

Komunalnego Gminy Dębica w formie darowizny na cele publiczne do realizacji zadań Gminy 

jakimi są budowa i utrzymanie dróg. Działka ta bezpośrednio sąsiaduje z drogami gminnymi 

i nabycie jej zapewni lepszą komunikację mieszkańcom przyległego osiedla domów 

jednorodzinnych, zarówno z drogą  krajową jak i  wojewódzką. 

 Na części działki 890/9 został wybudowany chodnik jak również w planach jest budowa 

ścieżek pieszo – rowerowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/283/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 19. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Dębica nieruchomości (dot. dz. nr 148/5; 152/8 w m. Stobierna). 

…………………………………………………………………..………………………..………. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Dębica 

nieruchomości (dot. dz. nr 148/5; 152/8 w m. Stobierna) przedstawił Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Przedmiotowe działki zostaną nabyte  do zasobów Mienie Komunalnego Gminy Dębica 

w celu połączenia i przedłużenia drogi gminnej w miejscowości Stobierna.   

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie zwróciły się do Gminy Dębica 

o nabycie części ww działek które będą konieczne do połączenia dróg gminnych. Z uwagi na 

fakt regulacji rzeki Zawadki jak również będącego w planach mostu  koniecznym jest nabycie 

ww  gruntów.  

Działki są niezbędne do realizacji inwestycji pod nazwą „ Zabezpieczenie przed powodzią 

doliny potoku Zawadka na terenie gminy Dębica, woj. Podkarpackie – Etap 1” 

w oparciu o decyzję o ustaleniu lokalizacji celu publicznego Wójta Gminy Dębica z dnia 

03.04.2017 r. znak GPK.6733.5.2017 z dnia 03.02.2012 znak GPK.6733.23.2011. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/284/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/328/2017 Rady Gminy 

Dębica z dnia 31 marca 2017r. zmieniającej uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty 

targowej, zarządzenia poboru opłaty w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz ich 

wynagrodzenia. 

…………………………………………………………………..………………..………………. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/328/2017 Rady Gminy Dębica 

z dnia 31 marca 2017r. zmieniającej uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty targowej, 

zarządzenia poboru opłaty w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz ich wynagrodzenia 

przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Uchwałą Nr XXXI/328/2017 Rady Gminy Dębica z dnia 31 marca 2017r. zmieniającej 

uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty targowej, zarządzenia poboru opłaty w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz ich wynagrodzenia, ustanowiony został inkasent 

pobierający opłatę targową od osób prowadzących sprzedaż płodów rolnych, artykułów 

spożywczych i przemysłowych na gminnym targowisku w miejscowości Kędzierz w osobie 

Pana Eugeniusza Gąsiora. 

Pan Eugeniusz Gąsior w październiku 2020 r. zrezygnował z pełnionej funkcji inkasenta 

opłaty targowej, w związku z powyższym zachodzi konieczność zmiany powyższej uchwały 

i wyznaczenie nowego inkasenta, którym powołany zostaje Gminny Zakład Komunalny Sp. 

z o.o. z siedzibą w Brzeźnicy ul. Źródlana 4, 39-207 Brzeźnica.  

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 21 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/285/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 



 17 

Ad. 21. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu. 

…………………………………………………………………..……………………………..…. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Podkarpackiemu przedstawił Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Uchwałą Nr XXXIV/361/2017 Rady Gminy Dębica z dnia 20 czerwca 2017 r. Rada 

Gminy Dębica podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu, polegającej na udzieleniu dotacji celowej z budżetu Gminy na realizację         

w latach 2021-2025 zadania pn. „Organizowanie kolejowych przewozów pasażerskich 

realizowanych w ramach Podmiejskiej Kolei Aglomeracyjnej – PKA”. Łączna kwota dotacji na 

lata 2021-2025 miała wynosić 1 000 000 złotych (słownie : jeden milion złotych), płatna co 

rocznie w kwocie po 200 000 zł ( dwieście tysięcy złotych ). 

     Warunkiem udzielenia dotacji było usytuowanie i wykonanie przystanku na wysokości 

Strefy Ekonomicznej w Zawadzie. Wielokrotne próby i interwencje kierowane do 

Parlamentarzystów, Marszałka Województwa Podkarpackiego oraz Radnych Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego, dotyczące uwzględnienia lokalizacji przystanku nie przyniosły 

efektu i nie został on uwzględniony w opracowanej dokumentacji. Ponieważ warunek o którym 

mowa w Uchwale nie został spełniony Rada Gminy Dębica postanowiła odstąpić od udzielenia 

pomocy finansowej. 

     W przypadku zmiany i pozytywnego rozstrzygnięcia, dotyczącego usytuowania 

i wykonania przystanku w Zawadzie Rada Gminy podejmie ponownie Uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się, 

jako uchwała Nr XXV/286/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. Radny Halwa 

J. nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 22. 

Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

……………………………………………………………………………………………………. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 23. 

Wolne wnioski i zapytania. 

……………………………………………………………………………………………………. 

 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej Mariusz Bobulski przedstawił stanowisko 

Rady Gminy kierowane do Marszałka Województwa Podkarpackiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Janusz Gwóźdź zapytał jakim kluczem były dzielone 

środki finansowe Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnej. 

 

Kolejno głos zabrał Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Dębica -

Krzysztof Lipczyński przedstawiając skutki pandemii w GOSiR. Wskazał, iż w wyniku tej 

sytuacji GOSiR doznał straty około 145 tys. zł na biletach dla użytkowników oraz z najmu 

w wysokości około 7 tys. zł. W czasie II fali GOSiR do chwili obecnej poniósł stratę 

w wysokości 75 tys. zł na biletach oraz 1,5 tys. zł na najmie. Prognozowana strata jaka jest 
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przewidywana w grudniu br. wynosi około 50 tys. zł a biletach oraz 1 tys. zł na najmie. Łącznie 

w wyniku pojawienia się dwóch fal pandemii to strata w wysokości około 270 tys. zł na 

biletach i najmie około 10 tys. zł. W wyniku nie zrealizowania w całości nauki pływania na 

skutek pandemii GOSiR zobowiązany jest zwrócić do Ministerstwa Sportu i Turystyki dotację 

w wysokości 40 tys. zł. Kolejno przedstawił dodatkowe koszty, jakie musiał ponieść GOSiR. 

Wskazał, iż środki finansowe jakie otrzymał GOSiR w I etapie (marzec, kwiecień, maj) 

z tarczy antykryzysowej to kwota 40 336 zł. 

 

Radny Bolesław Pysz zapytał jaki byłby bilans jednostki, gdyby nie pandemia. 

 

Dyrektor GOSiR Krzysztof Lipczyński odpowiedział, że plan w zakresie wynajmu wynosił 

30 tys. zł, na sprzedaży biletów 600 tys. zł.  

 

Radny Józef Marek w imieniu radnych Klubu Nasza Gmina Dębica podziękował za 

dyskusję w sprawie budżetu 2021r. oraz za 100% zgodność w głosowaniu. Złożył serdeczne 

podziękowania dla Wójta, Skarbnik Gminy Dębica oraz pracowników Urzędu za wkład 

włożony w pracę nad budżetem. Na zakończenie złożył wszystkim życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Dyrektor Centrum Kultury i Bibliotek Gminy Dębica Marcin Ciszek przedstawił skutki 

pandemii w CKiB – przychody z wynajmu budynku zmalały o 11 847 zł, przychody z reklam 

w „Życiu Gminy Dębica” zmalały o 9 700 zł, przychody z wynajmu hali, sceny, podłogi oraz 

sprzętu nagłaśniającego 7 200 zł, strata w wyniku braku nauki tańca i gry na instrumentach to 

około 12,5 tys. zł. Starty z uwagi na zamknięcie Ekspozycji Historyczno-Dydaktycznej to 

kwota 5 600 zł. Wpływy pochodzące ze sponsoringu to zaledwie 2 300 zł. Łącznie obniżony 

dochód w roku bieżącym to 133 tys. zł. Wskazał, że koszty zakupu środków ochrony 

indywidualnej to kwota 3 700 zł. Zwrócił również uwagę na zwolnienia pracowników 

w wyniku redukcji etatów, co dało oszczędność rzędu 107 tys. zł. Kolejno przedstawił 

dodatkowe koszty, jakie musiała ponieść jednostka. 

 

Radny Grzegorz Pietrzyk zwrócił się z prośbą o wyłączanie przez radnych wszelkich 

odbiorników, które powodują zakłócenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura, potwierdził że wnioski złożone przez radnego 

Grzegorza Świdra w imieniu radnego Stanisława Nylca dotarły, jednak po ogłoszonym 

terminie, wskazując że oczywiście propozycje te zostaną rozpatrzone. Następnie złożył 

serdeczne życzenia z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia oraz wszelkiej 

pomyślności w nadchodzącym Nowym Roku. 

 

Ad. 24. 

Zamknięcie obrad sesji. 

……………………………………………………………………………………………………. 

 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy Dębica – Piotr Żybura 

zamknął obrady o godzinie 15:05. 

                                                                  

PRZEWODNICZĄCY 

          RADY GMINY DĘBICA 

 

    PIOTR ŻYBURA 

 
Sporządziła:  

P. Przydział   


